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                                                                  INTERPELACJA 

 

Dotyczy: oświetlenia w ciągu ulicy Andersa 12-14.  

 

Szanowna Pani Prezydent.  

Mieszkaniec w/w ulicy naszego miasta zwrócił się do mnie z następującym zapytaniem: 

 „czy na osiedlu TBS w ciągu ulicy Andersena 12-14 planowana jest wymiana obecnego 

oświetlenia na latarniach? 

         Coraz szybciej robi się ciemno, a w chwili obecnej latarnie świecą bardzo słabym światłem,  

dzieci wracające wieczorem lub nawet późnym popołudniem (okres zimowy) np. z dodatkowych 

popołudniowych zajęć lub po prostu od swoich znajomych są narażone na powrót do domu prawie 

po ciemku. Jest to zbyt niebezpieczne. Nawet dorośli mają problem poruszać się w tym mroku po 

chodnikach, chcąc podejść do/z auta też jest problem, ponieważ parking na ulicy też jest słabo 

oświetlony.” 

         Wdzięczny będę za odpowiedź na w/w zapytanie, abym mógł tę informację przekazać 

zwrotnie do zainteresowanego. 

Z wyrazami szacunku:  

Krzysztof Procel  


